
 

Zápis č. 11/2007 (23) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 29.10. 2007 
 

Přítomni:   Ing. B. Chramcov,  Ph.D., doc. RNDr. L. Novák, CSc., RNDr. M. Fialka, CSc.,  
Ing. P. Navrátil, Ph.D., Ing. M. Sysel Ph.D.,  Bc. V. Gerlich, Ing. E. Kvasnicová, 
T. Javořík(celkem 8 členů AS ) 

Omluveni: Ing. Milan Navrátil, Bc. M. Borovian 
Hosté: prof. Vašek, Dr. Ostravský, Dr. Sysala 

Program: 
1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu změny Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB ve 
Zlíně.  

4. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2008/2009 pro bakalářské studijní programy.  

5. Projednání návrhu I. Změny Statutu Fakulty aplikované informatiky UTB ve Zlíně.  

6. Projednání Průběžné zprávy o hospodaření FAI v období 1.1.2007 – 30.9.2007  

7. Projednání návrhu složení Oborové rady doktorského studijního programu „Inženýrská 
informatika“.  

8. Projednání návrhu výše prospěchového stipendia pro akademický rok 2007/08.  

9. Různé.  

Jednání zahájil a vedl předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov. Dr. Chramcov přivítal hosty. 
 
 
ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  

Zápis bez připomínek.  

• Kouření před hlavním vchodem - Prod. Sysala kontaktoval zaměstnance UTB, kteří před 
vchodem kouří, a doporučil jim, aby chodili kouřit jako ostatní zaměstnanci na místo 
tomu určené.  

• Kamera u zadního vchodu - Prod. Adámek zajistil otočení kamery u zadního vchodu na 
parkoviště. 

 
ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Prod. Sysala  informoval členy AS FAI o přestavbě učebny  54/304 na počítačovou učebnu s 24 
počítači. 
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ad 3) Projednání návrhu změny Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB ve 
Zlíně. 

Návrh této směrnice včetně připomínek byl projednán na zasedání legislativní komise, která 
doporučila směrnici k hlasování o schválení. doc. Novák navrhl ještě drobnou formální změnu 
v článku č. 2 odstavci č. 2. Dr. Sysel  navrhl, pro zkvalitnění komunikace se studenty, zapracovat 
do Studijního a zkušebního řádu povinnost studentů komunikovat s vyučujícími pomocí 
oficiálních školních e-mailových adres. Výsledkem vzniklé diskuze bylo konstatování, že každý 
student při zápisu do prvního ročníku dostane e-mailovou adresu a je ve vlastním zájmu 
každého studenta tuto adresu při komunikaci s vyučujícím používat. Není tedy nutné 
zapracovávat do Studijního a zkušebního řádu povinnost studentů komunikovat s vyučujícími 
pomocí oficiálních školních e-mailových adres.  

Návrh usnesení AS FAI  23/1 
AS FAI schválil návrh Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB ve Zlíně.  

Hlasování 
Pro:  8 
Proti:   0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 23/1 
AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB ve 
Zlíně.  

 

ad 4) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2008/2009 pro bakalářské studijní programy. 

Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro akademický rok 2008/2009 pro 
bakalářské studijní programy byla také projednávána při zasedání legislativní komise. 
Navrhované změny byly zapracovány do předkládané verze a legislativní komise doporučila 
dokument k hlasování o schválení. 

Návrh usnesení AS FAI  23/2 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2008/2009 pro bakalářské studijní programy. 

Hlasování 
Pro:  8 
Proti:   0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 23/2 
AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2008/2009 pro bakalářské studijní programy. 

  

ad 5) Projednání návrhu I. Změny Statutu Fakulty aplikované informatiky UTB ve Zlíně.  

Tento návrh byl opět projednáván v legislativní komisi AS FAI. Kromě drobných formálních 
úprav LK navrhla jiné znění čl. č. 29, odstavec. č. 4 (předkládání Průběžné zprávy o  
hospodaření FAI). Navrhované změny byly zapracovány do předkládané verze.  
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Návrh usnesení AS FAI  23/3 
AS FAI schválil návrh I. Změny Statutu Fakulty aplikované informatiky UTB ve Zlíně.  

Hlasování 
Pro:  8 
Proti:   0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 23/3 
AS FAI jednomyslně schválil návrh I. Změny Statutu Fakulty aplikované informatiky UTB ve 
Zlíně. 

 

ad 6) Projednání Průběžné zprávy o hospodaření FAI v období 1.1.2007 – 30.9.2007  

Tajemnice FAI Mgr. Večeřová  zpracovala Průběžnou zprávu o hospodaření FAI v období 1.1.2007 
– 30.9.2007 v podobné formě jako zprávu za období 1.1.2007 – 30.6.2007. Dr. Chramcov  poukázal 
na fakt, že doposud nebylo čerpáno z fondu rozvoje. Tajemnice FAI potvrdila, že pokud se fond 
rozvoje nevyčerpá, mohou se finanční prostředky převést v příštím roce do fondu provozních 
prostředků v jakékoliv výši. Plánuje se čerpání menší částky z tohoto fondu na vybavení 
společných prostor. Dr. Sysel připomněl, že v Návrhu rozdělení finančních prostředků na FAI 
v roce 2007 byly vyčleněny peníze pro nákup SW MatLab. Tajemnice FAI řekla, že plánované 
prostředky pro nákup SW je ještě možno použít, musí se však jednat o provozní prostředky, ne o 
investice.  

 

ad 7) Projednání návrhu složení Oborové rady doktorského studijního programu 
„Inženýrská informatika“.   

Vzhledem k tomu, že byl schválen nový doktorský studijní program „Inženýrská informatika“, je 
nutné schválit Oborovou radu k tomuto studijnímu programu. Členům AS FAI byl předložen 
návrh členů Oborové rady doktorského studijního programu „Inženýrská informatika“ v čele 
s prof. Ing. Romanem Prokopem, CSc.(viz. příloha 1) 

Návrh usnesení AS FAI  23/4 
AS FAI projednal návrh složení Oborové rady doktorského studijního programu „Inženýrská 
informatika“. 

Hlasování 
Pro:  8 
Proti:   0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 23/4 
AS FAI projednal návrh složení Oborové rady doktorského studijního programu „Inženýrská 
informatika“. 

 

ad 8) Projednání návrhu výše prospěchového stipendia pro akademický rok 2007/08. 

Vzhledem k tomu, že se blíží výplaty prospěchových stipendií, je nutné schválit výše částek 
prospěchového stipendia. V loňském roce byly stipendia schválena ve 3 pásmech a to takto:  

1. pásmo – průměr 1,00  výše stipendia 2 000,- 
2. pásmo – průměr 1,01 – 1,30 výše stipendia    900,- 
3. pásmo – průměr 1,31 – 1,50 výše stipendia    500,- 
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Prod. Sysala  navrhl po domluvě s tajemnicí FAI ponechat stipendia i pro rok 2007/08 ve stejné 
výši. Dr. Navrátil  měl dotaz, který obor má nejlepší prospěch. Prod. Sysala odpověděl, že nejvíce 
červených diplomů, což může být bráno jako měřítko prospěchu, má BTSM. 

Návrh usnesení AS FAI  23/5 
AS FAI schválil návrh výše prospěchového stipendia pro akademický rok 2007/08 ve struktuře: 
1. pásmo – průměr 1,00  výše stipendia 2 000,- 
2. pásmo – průměr 1,01 – 1,30 výše stipendia    900,- 
3. pásmo – průměr 1,31 – 1,50 výše stipendia    500,- 

Hlasování 
Pro:  8 
Proti:   0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 11/5 
AS FAI jednomyslně schválil návrh výše prospěchového stipendia pro akademický rok 2007/08 
ve struktuře:  
1. pásmo – průměr 1,00  výše stipendia 2 000,- 
2. pásmo – průměr 1,01 – 1,30 výše stipendia    900,- 
3. pásmo – průměr 1,31 – 1,50 výše stipendia    500,- 
 

ad 9) Různé 

• Dr. Chramcov citoval dopis od předsedkyně Studentské komory AS UTB Bc. Šípalové, ve 
kterém se obrací na členy fakultních senátů z řad studentů, aby v případě zájmu navrhli 
kandidáta na post náhradního zástupce UTB do studentské komory Rady vysokých škol. 
Návrhy včetně strukturovaného životopisu je třeba zaslat do 31.10.2007 přímo Bc. 
Šípalové. 

• Dr. Chramcov  informoval AS FAI o tom, že zasedala Ekonomická komise AS UTB. 
Projednávala návrhy změn pravidel rozpočtu, návrh na zpoplatnění společných prostor, 
změny týkající se menzy – kvestor přislíbil zkvalitnění služeb v menze, jídla v různých 
cenách podle výše nákladů na jednotlivá jídla, polívka nebude započítána do ceny oběda, 
strávník ji zaplatí, jen pokud si ji odebere.  

• Bc. Kvasnicová  informovala o tom, že Akademické centrum studentských aktivit pořádá 
konferenci s názvem „Proč se nechat hodnotit aneb kvalitu vysokých škol můžeme 
zlepšovat společně“. Odkaz na internetové stránky Akademické centrum studentských 
aktivit zašle členům AS FAI předseda AS FAI.  

• Dr. Sysel  informoval o mezinárodní studentské soutěži pořádané firmou Microsoft. 
Odměnou bude zajímavé finanční ohodnocení a finále proběhne v Paříži. 

• Bc. Gerlich  měl dotaz, zda by se z nevyčerpaných finančních prostředků určených na 
nákup SW mohly zakoupit licence SW MatLab. Na těch, které jsou dostupné nejsou 
přístupné lokální disky a jsou problémy s českou klávesnicí. Náklady na nákup 10 licencí 
se odhadují na 100 000,- Kč. Po domluvě s tajemnicí FAI Dr. Sysel  připraví návrh nabídky. 

• Studenti si stěžují, že o víkendech neteče ve sprchách u tělocvičen teplá voda. Paní 
tajemnice zjistí, jaké jsou možnosti zajištění teplé vody o víkendu a s Mgr. Melichárkem 
domluví doplnění lékárniček.   

• Dr. Sysel poukázal na problém splachování na pánských záchodech. Paní tajemnice 
domluví se správcem budovy seřízení splachovačů a opravu ventilátorů (ventilátory se 
zapínají často jen na velmi krátkou dobu). 
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Předběžný termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na pondělí 17.12.2007 ve 13.30 hod. 
v místnosti 51/203 v budově U5 na Jižních Svazích. 
 
 

Ve Zlíně dne 6.11.2007 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 
 
 
 
 
 
        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 
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